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burkolat teljes helyreállítására sor kerülhet. Jelen 
pillanatban csak a sávos helyreállításra van fedezet.

2.) M o l n á r  László:
Én a közműépítéssel kapcsolatban szeretnék nagyon röviden 

szólni. Péten a Sugár út és a gyári út közötti szakaszon, 
valamint a Sugár út és az Ifjúsági tó fele menő 
csatornaároknál kritikán aluli munkát végeztek. A területet 
rendezetlenül hagyták, az összes beton aknafedél össze van 
törve, homok- és murvahalmokat hagytak, amely tarthatatlan 
állapot.

3.) V á m o s i  Tibor:
Van egy utca Várpalotán, ez a Bezerédi utca, ahol 

nincsenek gondok a csapadékvíz- illetve
szennyvízelvezetéssel, mert nem is lett megtervezve. Fél év 
után újból kérem a Városgazdálkodási Irodát, hogy tervezzék 
meg, mert lassan már a kivitelezés is befejeződik a város 
többi részén. A lakók most már ezzel kapcsolatban egyenként 
keresnek meg, de konkrétumot én még mindig nem tudok nekik 
mondani.

A másik dolog: A Rákóczi telepen 3 épületcsoport, a 
Bokányi D. u. 10-12-14. sz. jóformán eddig is víz alatt volt 
csapadékos időjárás esetén, és most a gázépítés után, hogy 
megemelkedett a szint abban a közben, most már 10-15 cm-rel 
magasabb, mint az épületnek a járóalapszintje. Kérem ennek a 
probléma megoldásában a segítséget.

T ö r z s ö k  Károly:
Kinek van még bejelentenivalója?
T ó t h  Kálmán:
Tisztelt Képviselő-testület!
Engedjék meg, hogy pár percre igénybe vegyem az idejüket. 

A következőről van szó: 39 éve dolgozom a város 
szolgálatában, mindig ennél az egy vállalatnál dolgoztam. 
Több embertől értesültem arról, hogy a személyemet és a 
vállalatomat rosszándékú rágalmakkal illetik, amit nagyon 
elítélek, mert ha valakinek valamilyen problémája van, azt 
nekem mondja meg. Én emiatt úgy gondolom, hogy ezután az út 
után, hogy én itt 3 9 évig eredményes munkát végeztem, nem 
vagyok hajlandó beszállni egy olyan ringbe, ahol alaptalanul 
rágalmaznak. Nem vagyok hajlandó hónapokig vitatkozni 
senkivel sem és bizonygatni, hogy amit állít az valótlan. 
Arra kérem Önöket, hogy üljenek össze, beszéljék meg, ha nem 
kellek valamilyen oknál fogva, mondják meg és akkor én a 
pályázattól is elállók, és akkor június 30-án szíveskedjenek 
ennyi szolgálat után tisztességesen elbocsájtani. Várpalotán 
születtem, az őseim is itt éltek, mindenki tisztelt, becsült 
bennünket és nem hagyom a mostani családomat is aljas 
rágalmaknak kitenni. Ezt annak ellenére teszem, hogy 
gyakorlatilag ennek a pályázatnak a legesélyesebb nyertese 
én lennék, tudniillik az én egyik címem településmérnök, a 
másik gazdasági szervezői mérnök, ezenkívül elvégeztem még 
egy magasépítői technikumot is. Ezek alatt az évtizedek 
alatt az Országos Kommunális Vezetőség tagja voltam, 
többször volt módom tanulmányozni "nyugaton" is a
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városgazdálkodást, tehát én tudom, hogy hogyan kellene a 
következő évezredben is korszerűen városgazdálkodni. Az én 
vállalatom olyan, hogy itt nem kell semmit sem alakítni, ez 
"eurokomfort". Ez a vállalat pontosan úgy működik mint a 
nyugati országokban, csak ezt sajnos nagyon kevesen tudják. 
A legfontosabb ilyen kommunális vállalatnál a helyismeret, a 
kapcsolatrendszer, amely nekem itt Várpalotán is és az egész 
országban is kialakított.

Az természetes, hogy ebben az állásban összeütközések 
előfordulnak a polgármesterrel, a képviselő-testülettel, de 
ezt fel kell vállalni akkor is, ha az nem mindig egyezik meg 
az elképzelésekkel, mivel a jogszabályokat, önkormányzati 
rendeleteket be kell tartanom.

Még annyit szeretnék elmondani, hogy az a dolog, hogy az 
ember helyben van és ismeri a városnak az összes közművét, 
épületét, stb. ez rendkívül lényeges és felbecsülhetetlen 
érték, és az ilyen ember már az ókorban is egész életében a 
város szolgálatában állt, vele terveztettek és üzemeltettek.

A másik dolog pedig, hogy más városokban ennyi éves 
szolgálat után, meg 5 évvel a nyugdíj előtt nem szoktak 
igyekezni azon, hogy lapátra tegyék és kidobják az ilyen 
szakembereket. Ebben a városban, sőt az egész megyében nincs 
még egy ilyen végzettségű és gyakorlatú szakember, mint én. 
Ezt csak azért mondtam, hogy legyenek tájékozottak.

Kérem, hogy beszéljék meg ha nem kellek, ha nem tudják 
velem a munkát elképzelni és akkor nem nyújtok be 
pályázatot.

Köszönöm szépen, hogy meghallgattak.
T ö r z s ö k  Károly:
Hadd mondjam el azt a rövid véleményemet, hogy a most 

elmondottakat esetleg akkor lett volna jogos elmondani, ha a 
pályázat nem nyer, vagy hogy miért nem pályáztál, annak okát 
megindoklod. Ez azonban most semmiképpen nem volt 
helyénvaló.

16,40-16,50-ig 10 perc szünetet rendelek el és utána zárt 
üléssel folytatjuk.

K.m.f.
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